

Title (en)
Handle

Title (de)
Griff

Title (fr)
Poignée

Publication
EP 1025963 A1 20000809 (DE)

Application
EP 99124767 A 19991213

Priority
DE 29902023 U 19990205

Abstract (en)

The handle consist of a decoration and a cast base material. The base material (4) is transparent or translucent. The decoration (5) is encased in the base material, so that the grip surfaces (4a) used are made entirely of the base material. The decoration may be a fine or basically two-dimensional decorative surface, with the rest of the cross section of the handle (3) made of the base material. The decoration may be on a surface carrier (5a, 5b).

Abstract (de)

Es wird ein Griff (3), insbesondere für Haushaltsgeräte, aus einem gießfähigen Grundmaterial (4) und einem Dekor (5) beschrieben, der trotz seiner Dekorierung mechanisch stabil, kostengünstig herzustellen und einfach zu reinigen ist. Zu diesem Zweck wird ein durchsichtiges oder durchscheinendes Grundmaterial verwendet und das Dekor so vom Grundmaterial umschlossen, dass dem Gebrauch ausgesetzte Griffflächen allein aus dem Grundmaterial gebildet sind. <IMAGE>

IPC 1-7
B25G 1/10; B26B 3/00

IPC 8 full level
B26B 1/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
B26B 1/10 (2013.01)

Citation (applicant)
DE 3622596 C2 19910110

Citation (search report)

- [X] FR 2079455 A5 19711112 - LARDENOIS ROBERT
- [X] EP 0742090 A1 19961113 - BOUCHERIE NV G B [BE]
- [X] US 5264267 A 19931123 - WANG PAUL S [US]
- [X] US 4290465 A 19810922 - FEE ROBERT W, et al

Cited by
US2010125960A1; US8458846B2; US9167890B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
DE 29902023 U1 19990715; EP 1025963 A1 20000809

DOCDB simple family (application)
DE 29902023 U 19990205; EP 99124767 A 19991213